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SAOPŠTENJE 

NEOPHODNA POTPUNA ISTINA O SUMNJI NA ILEGALNI PROMET NARKOTIKA U ORGANIZACIJI MINISTARSTVA 
ZDRAVLJA I PREDUZEĆA GALENIKA 

Već više nedjelja kruže informacije u domaćim krugovima o sumnji na nelegalni promet psihoaktivnih substanci (narodski 
rečeno:trgovine drogom) u organizaciji rukovodećih struktura Ministarstva zdravlja i najveće državne farmaceutske 
kompanije “Galenika”. 

Iako je još 2010.god konstatovan manjak od 167 kg diazepama, ovaj šokantni slučaj je otkriven tek nedavno zahvaljujući 
sadašnjem rukovodstvu Ministarstva zdravlja. 

Da podsetimo, na potpuno nesrazmernu potrošnju psihoaktivnih supstanci je već javno ukazivano od strane evropskih 
organizacija. Indeks EHCI 2013 je to čak i ubedljivo grafički prikazao, ali očigledno za predhodna rukovodstva u zdravstvu 
to nije bilo od značaja. 

Stoga je neverovatno kako se svih ovih godina ova enormna afera koja prevazilazi okvire sistemske korupcije i prelazi u 
sferu organizovanog kriminala kroz spregu organa državne uprave i najveće farmaceutske državne kompanije uspešno 
prikrivala 

Mora se postaviti pitanje odgovornosti predhodnih ministara zdravlja Tomice Milosavljvića, Zorana Stankovića, Slavice 
Đukić Dejanović i njihovih saradnika sobzirom da je borba protiv narkomanije jedan od prvih prioriteta javnog zdravlja ali i 
ključna međunarodna obaveza. 

Ako se utvrdi da su stotine kilograma narkotika “isparile”, ovaj će slučaj imati ogromne reperkusije na kredibilitet same 
države jer je jasno da se promet opojnih substanci ovih razmera ne može vršiti bez direktne podrške državnih organa. 

Bude li se ustanovio nezakoniti promet narkoticima, a za sada sve indicije idu u tom pravcu, i to u organizaciji visokih 
funkcionera Ministarstva zdravlja onda imamo i odgovor zašto ni jedna od veliki koruptivnih afera (trgovina listama čekanja 
na Institut za onkologiju Vojvodine, trgovina sa pogrebnicima u službi Hitne pomoći Beograda, slučaj dijaliza u Kraljevu...) 
koje godinama opterećuju srpsko zdravstvo nije rešena od strane tih istih funkcionera. 

Stoga dajemo punu podršku rukovodstvu Ministarstva zdravlja da ovaj slučaj koji ima dimenziju organizovanog kriminala i 
koji kompromituje celu državu i svrstva je u rang evropske Kolumbije istraži do kraja i identifikuje sve odgovorne jer to je 
ujedno i veliki pomak u borbi protiv korupcije u zdravstvu. 
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